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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2019 – 2022 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 11. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 9. června 2020 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Vladislav Erdman; Mgr. Iryna Hren; Ing. František 
Klimenda, Ph.D.; Ing. Pavel Kraus;  Petr Mařan; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.; Ing. Blanka 
Skočilasová, Ph.D.; 
Omluveni: PhDr. Jan Novotný, Ph.D.;  
Hosté: prof. Dr. Ing. Libor Beneš, IWE; Ing. Pavel Houška; prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; 
Ing. Tomáš Vysloužil, Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Schválení směrnice děkana č. 2/2020 Ediční a publikační činnost FSI UJEP 
5. Schválení Podmínek přijetí k doktorskému studiu na Fakultě strojního inženýrství 

Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 2020/2021. 
6. Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI - Spoluúčast v projektu „Vodíkové 

technologie pro vzdělávání“ 
7. Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI – Spoluúčast investičních prostředků 

v projektu Podpora polytechnického vzdělávání a gramotnosti v ÚK“  
8. Informace z hlasování per rollam 
9. Různé 
10. Závěr 

 
Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je 8 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[59]. 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři 
František Klimenda a Pavel Kraus. 
  
Hlasování: pro 8, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen[60]. 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna a proděkan Libor Beneš přednesli směrnici děkana č. 2/2020 
Ediční a publikační činnosti FSI UJEP ke schválení.  
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Senátorka Blanka Skočilasová měla formální dotazy týkající se směrnice, požádala o úpravu 
textu a dále vznesla dotaz ohledně povinnosti odesílat povinné výtisky do knihoven.  
Formální úpravy budou zapracovány proděkanem Liborem Benešem, co se týká povinného 
odesílání výtisků do knihoven, tato povinnost již zanikla. 
 
Návrh usnesení [61]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předloženou směrnici děkana č. 2/2020 Ediční 
a publikační činnosti FSI UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[61]. 
 
Ad 5) Proděkan pro studium Tomáš Vysloužil předložil ke schválení Podmínky přijetí 
k doktorskému studiu na FSI UJEP pro akademický rok 2020/2021. 
 
Senátor Karel Sellner upozornil na formální úpravy, které budou proděkanem Tomášem 
Vysloužilem zaneseny do tohoto dokumentu.  
 
Návrh usnesení [62]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje Podmínky přijetí k doktorskému studiu na Fakultě 
strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 
2020/2021.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[62]. 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna, jménem proděkanky Ludmily Novákové, přednesl žádost 
o uvolnění finanční částky z FRIM FSI v rámci spoluúčasti v projektu „Vodíkové technologie 
pro vzdělávání“. 

Návrh usnesení [63]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 280 000,-Kč včetně 
DPH z FRIM FSI na úhradu spoluúčasti na projektu „Vodíkové technologie pro vzdělávání“. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[63]. 
 
Ad 7) Děkan Štefan Michna, jménem řešitele projektu Miloše Kašpárka, přednesl žádost 
o uvolnění finanční částky z FRIM FSI v rámci spoluúčasti investičních prostředků v projektu 
„Podpora polytechnického vzdělávání a gramotnosti v ÚK“. 

Návrh usnesení [64]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 400 500,-Kč včetně 
DPH z FRIM FSI na úhradu spoluúčasti investičních prostředků v projektu „Podpora 
polytechnického vzdělávání a gramotnosti v ÚK“. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[64]. 
 
Ad 8) Předseda senátu Jaromír Cais informoval o výsledcích hlasování per rollam. Hlasování 
per rollam bylo: 
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 k uvolnění finanční částky z FRIM FSI ve výši 200 000,-Kč včetně DPH z důvodu 
posílení odběrného místa v objektu Za Válcovnou na  200A; 

 ke schválení Výroční zprávy o činnosti FSI za rok 2019; 
 ke schválení podmínek přijetí ke studiu pro II. kolo přijímacího řízení na FSI 

UJEP pro ak. r. 2020/2021 dále pak ke schválení směrnice děkana č. 1/2020 
Doktorský studijní program na FSI UJEP. 

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 9)  

a) Děkan Štefan Michna se vyjádřil k připomínkám, které byly vzneseny ke směrnici 
děkana č. 1/2020 doktorský studijní program na FSI UJEP. Vznesené připomínky byly 
do směrnice zapracovány.  

b) Děkan Štefan Michna informoval o platnosti akreditací na FSI UJEP. 
https://www.ujep.cz/cs/studijni-programy 

c) Děkan Štefan Michna informoval o tom, že 20. 4. 2020 začala výstavba nové budovy 
CEMMTECH. Dále informoval, že se konají pravidelné kontrolní dny na stavbě 
a také, že se pravidelně schází pracovní skupina CEMMTECH.  
25. 6. 2020 se bude konat slavnostní poklepání na základní stavební kámen budovy.  

 
Na zasedání dorazil senátor Jan Novotný v 10:20, který byl u lékaře. 
 

d) Děkan Štefan Michna vyzval k větší iniciativě k návrhům na Ceny rektora UJEP. 
e) Děkan Štefan Michna informoval senát o problémech, které se vyskytly na Ústavu 

strojů a energetiky mezi pracovníky a jejich vzájemné nevraživosti.  
f) Děkan Štefan Michna informoval o postavení FSI, které se za poslední roky zlepšilo. 

Velký vliv na to měla akreditace, bylo zakreditováno 8 studijních programů, dále FSI 
získala několik významných projektů a podařilo se zahájit výstavbu nové budovy.    

Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
Ad 10) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI 
se bude konat 8. 9. 2020 od 9:30 v budově děkanátu. Dále bylo konstatováno, že při dnešním 
zasedání byla přijata usnesení č. 59 až č. 64, usnesení č. 55 až č. 58 bylo přijato hlasováním 
per rollam.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: František Klimenda, v. r.  

 Pavel Kraus, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 9. června 2020 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 
 
Příloha č. 1 Směrnice děkana č. 2/2020 Ediční a publikační činnosti FSI UJEP 
Příloha č. 2 Podmínky přijetí k doktorskému studiu na Fakultě strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem pro akademický rok 2020/2021 
Příloha č. 3 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI - Spoluúčast v projektu 
„Vodíkové technologie pro vzdělávání“ 
Příloha č. 4 Žádost o uvolnění finanční částky z FRIM FSI - Spoluúčast investičních 
prostředků v projektu Podpora polytechnického vzdělávání a gramotnosti v ÚK“  


